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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat de politiebaas grif tekende (ingezonden 17 juni 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht: «politiebaas tekende grif»?1 

Vraag 2
Hoe ver rijkt het onderzoek naar de Centrale Ondernemingsraad (COR) van de 
Nationale Politie? Gaat dit enkel over de financiën of is het onderzoek breder? 
Wie doet dit onderzoek en gebeurt dit onafhankelijk? 

Vraag 3
Wat was de rol van de oud-korpschef in de uitgaven van de COR? Klopt het 
dat de oud-korpschef op de hoogte was van het exacte uitgavenpatroon van 
de COR en dit ook heeft gefiatteerd? 

Vraag 4
Klopt het dat het hier gaat om overschrijdingen van tonnen door de COR en 
dat deze gelden zijn besteed aan onder andere chice partyboten? 

Vraag 5
In hoeverre was u hiervan op de hoogte? 

Vraag 6
Wanneer bent u hierover geïnformeerd? 

Vraag 7
Wanneer informeert u de Kamer hierover? 

Vraag 8
Indien er inderdaad sprake zou zijn van ruilhandel tussen de oud-korpschef 
en de COR, om bijvoorbeeld steun te krijgen bij «netelige beleidskwesties», in 
hoeverre is dan volgens u de besluitvorming en goedkeuring over de 
Nationale Politie zuiver tot stand gekomen? 

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/26016224/__Politiebaas_tekende_grif__.html
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Vraag 9
Bent u bereid om ook in het lopende onderzoek te kijken of de besluitvorming 
en goedkeuring van belangrijke stukken en stappen voor de Nationale Politie 
voldoende zuiver tot stand zijn gekomen? 

Vraag 10
Wilt u deze vragen alle separaat beantwoorden?
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